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Socialudvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og socialministeren

30. juni 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 490

Ministeren bedes tage stilling til, om en el-scooter kan karakteriseres som et 

forbrugsgode (”produkter, som er fremstillet og forhandles bredt med henblik 

på sædvanligt forbrug hos befolkningen i almindelighed”), når kun 42 %, efter 

oplysninger fra hjælpemiddelbranchen til DH, af alle solgte el-scootere 

indkøbes af borgerne selv, og når også en del af disse 42 % må antages at 

være indkøbt med offentligt tilskud, og når de sandsynligste årsager til, at en 

borger (altid med en funktionsnedsættelse) selv finansierer en el-scooter må 

være, 1) at borgeren er vant til at klare sig selv, 2) at borgeren ikke ønsker at 

blive en sag i kommunen, 3) at borgeren har hørt, at det det er svært og 

langsomt at søge, 4) at borgeren ikke ønsker at gå på kompromis med det frie 

valg og 5) at borgeren allerede har søgt eller forhørt sig hos kommunen og 

har fået afslag på grund af ”for lille” funktionsnedsættelse eller har fået oplyst, 

at det ikke kan betale sig at søge?”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Skau Björnsson (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sresj@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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